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Vragen van het lid Wolbert (PvdA)
aan de minister van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport over de compensatie
door gemeenten voor
ex-AWBZ-cliënten. (Ingezonden
24 maart 2010)

1
Bent u bekend met het bericht
«Welzijn helpt ex-AWBZ-cliënten»?1

2
Kunt u aangeven in welke gemeenten
cliënten niet geholpen of
gecompenseerd worden voor het
verlies van hun AWBZ-indicatie? Is
bekend hoeveel gemeenten
bezuinigen op welzijnswerk?

3
Kunt u aangeven op welke wijze de
motie-Wolbert2, waarin aangeven
wordt dat gemeenten steun
verdienen in de uitvoering van hun
beleid gericht op mensen die ten
gevolge van de AWBZ-maatregelen
genoodzaakt zijn hulp te vragen bij
het Wet maatschappelijke
ondersteuning (Wmo)-loket, tot
uitvoering gebracht gaat worden?

4
Kunt u aangeven hoeveel gemeenten
gebruik hebben gemaakt van de
€ 127 miljoen die aan gemeenten
beschikbaar is gesteld om de
gevolgen van de
AWBZ-pakketmaatregelen op te
vangen?

5
Deelt u de mening dat het een
onwenselijke ontwikkeling is dat het
aantal geïsoleerde ouderen toeneemt,
omdat gemeenten
handelingsverlegen zijn en niet weten
hoe ze de gevolgen van de
pakketmaatregelen op moeten
vangen?

1 www.mogroep.nl, «Welzijn helpt ex-AWBZ-
cliënten».
2 Kamerstuk 32 123 XVI, nr. 84.
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